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J.nr. 2017-2158 

Den 27. februar 2017 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg 

1240 København K 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. S 777 stillet den 21. februar 2017 af 

Trine Torp (SF). 

Spørgsmål nr. S 777 

”Mener ministeren, at de tre sager, som omtales af Dyrenes Beskyttelse i artiklerne i Randers 

Netavis om vanrøgt af hunde er usædvanlige, eller at de derimod kan være tegn på et stigende 

problem med vanrøgt på ”hvalpefabrikker”? ” 

 

Begrundelse 

Der henvises til artiklerne i Randers netavis: »27 vanrøgtede hunde reddet fra hvalpefabrik nord 

for Randers« og »Yderligere 19 skjulte hunde fundet«.” 

 

Svar 

Igennem årene har der været eksempler på sager, hvor det har vist sig, at hundehandlere har 

vanrøgtet hunde. Sagen fra Randers er den seneste sag af denne art, hvor politiet har måttet gribe 

ind, fordi hunde er blevet holdt under kummerlige forhold.  

 

Ethvert overgreb a la det, vi ser i Randers, er helt uacceptabelt, og derfor handler regeringen for 

at få sat en stopper for det. 
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